

Fly by Scoot



7D5N

Paradise Jeju Island

KRCJUS

ARTE MUSEUM

DAY 1

CHECK IN SINGAPORE

DAY 2

SINGAPORE ▶ JEJU ISLAND

Lunch - Homemade Tofu Stew

Embark on your journey to **Jeju Island**. Rejuvenate at **Seawater Jjimjilbang Sauna** for the ultimate detox experience. Marvel at the natural wonder of volcanic **Yongduam Rock**, shaped by the forces of the wind and sea. Be amazed by **Mystery Road**, where optical illusions defy gravity. Then, discover **Halla Arboretum**, a haven of seasonal flora and fauna. Next, visit **Teddy Bear Safari**, a whimsical world of teddy bear wonders before indulging in the soothing **Herbal Foot Bath**. As night falls, explore the **Arboretum Night Market**, a bustling haven of local flavors and crafts.

DAY 3

JEJU ISLAND

Breakfast - Hotel / Lunch - Braised Mackerel / Dinner - Korean BBQ Pork Buffet

After breakfast, visit **Arte Museum**, using multimedia technology to showcase worlds of nature and art. Discover tea culture at **Osulloc Tea Museum & Innisfree House**, where fragrant teas and scenic landscapes blend. See **Jusangjeolli Cliff** dramatic formation of hexagonal basalt columns along the coastline. Feel the mist of **Jeongbang Waterfall**, one of the few waterfalls in the world that cascades directly into the sea. Indulge in **Seogwipo Maeil Olle Market**, where local flavors and traditional crafts create an authentic Jeju experience.

DAY 4

JEJU ISLAND ▶ UDO ISLAND ▶ JEJU ISLAND

Breakfast - Hotel / Lunch - Seafood Hotpot / Dinner - Jomaru Gamjatang

This morning, explore **Udo Island**, a paradise surrounded by crystal-clear waters and vibrant landscapes. Witness **Seongsan Ilchulbong** majestic volcanic peak that offers panoramic views of the island. Enjoy **Maze Park**, where whimsical pathways lead to hidden wonders. Experience the thrill of **horseback riding** against the backdrop of Jeju's scenic vistas.

DAY 5

JEJU ISLAND

Breakfast - Hotel / Lunch - Jeju Black Pork Bulgogi / Dinner - Ginseng Chicken Soup

Today, make a stop at the **Ginseng** and **Cosmetic Shops**, offering authentic Korean ginseng and skincare treasures. Immerse in the historical **Seongeup Folk Village**, a living testament to traditional Jeju life with its thatched-roof houses and vibrant customs. Feel the adrenaline with a **Go-Kart experience** and enjoy **Nanta Show**, a dynamic performance blending music, humor, and Korean culture. Lastly, visit **Dongmun Traditional Market**, where local flavors, crafts, and a lively atmosphere create an authentic Jeju shopping experience.

DAY 6

JEJU ISLAND

Breakfast - Hotel
Free Day at leisure

DAY 7

JEJU ISLAND ▶ SINGAPORE

Breakfast in box
Transfer to airport for flight back to Singapore.

Service Fee Guideline:
(Based on 7D5N)

- KRW78,750 per pax

Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

SUNRISE PEAK IN JEJU



Fly by Scoot



VISIT KOREA YEAR 2023-2024



泰迪熊博物馆

7天5晚 梦幻 济州岛乐园

KRCJUS

第一天
新加坡
集合于新加坡樟宜机场

第二天
新加坡 ▶ 济州岛
午餐

踏上令人陶醉的济州岛之旅。沉浸于具有疗愈效果的海水汗蒸浴桑拿。欣赏由风和海的力量塑造而成的自然奇迹火山龙头岩。被迷幻之路的光学幻象所惊艳，挑战重力的神奇之地。接着，发现汉拿树木园的郁郁葱葱之美，这里是季节性植物和动物的天堂。随后，释放内心的童真在泰迪熊博物馆，然后沉浸在宁静的草本足浴中，用它来宠爱您的感官。夜幕降临时，探索汉拿树木园夜市，一个充满地方风味和手工工艺品的天堂。

第三天
济州岛
早、午、晚餐

早餐后，参观 Arte Museum，韩国最大规模的沉浸式多媒体数学博物馆，带您步入未知虚实变幻主题艺术场景。在翠绿茶海中领略济州丰富的茶文化，探索雪绿茶博物馆和悦诗风吟屋，香醇的茶香与美丽的风景融为一体。接着，沉浸在山茶花之丘的宁静中，欣赏到丰富的山茶花景观，漫步于精心设计的花园中。目睹大自然，感受沿海岸线形成的六角形玄武岩柱的戏剧性景象大浦洞柱状节理带。探访全球为数不多的直接注入大海的瀑布之一，正房瀑布。沉浸在西归浦每日偶来市场的热闹氛围中，品味当地风味和传统手工艺品，创造地道的济州岛体验。

第四天
济州岛
早、午、晚餐

开始您的一天，探索牛岛的原始之美，这是一个被清澈的海水和生动的风景环绕的天堂。目睹令人惊叹的城山日出峰，这是一座雄伟的火山峰，能够俯瞰整个岛屿的全景。在迷宫公园尽情玩耍，那里的奇幻路径通往隐藏的奇迹。感受在济州岛秀丽风光的背景下骑马的刺激。

第五天
济州岛

早、午、晚餐
今早在人参和化妆品商店停留一下购物，然后沉浸在拥有数百年历史的城邑民俗村，对济州传统生活的生动见证。随后尽情体验卡丁车的刺激。接着观看乱打秀，一场融合音乐、幽默和韩国文化的动感表演。最后，在东门传统市场结束您的一天，这个充满活力的市区集合了街头。夜市，传统和海鲜市场。

第六天
济州岛

早餐
享受一天的休闲时间。

第六天
济州岛 ▶ 新加坡

盒餐早餐
今天前往机场，搭乘飞机返回新加坡。

行程费用未包含：
导游司机小费(7天5晚为标准)
· 每人78,750韩圆

备注：

1. 由于不可预见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额。
7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。



骑马



卡丁车



正房瀑布



金宁迷宫公园